

# REIGNITE YOUR PASSION WITH NATURAL AROMA!

## 激發動力！以香氣迎接每一天！

無論日常生活或工作有多繁忙緊張，都不要被這一切沖昏頭腦，失去對追求夢想的熱情及動力。7月份PV獎賞讓您重整思緒再次出發，並朝著目標勇往直前！

Ready to achieve something bigger? Don't let the busyness knock you down. No matter how the rush hits you, our July's PV gifts are here to help you refresh and reignite passion to achieve your goals!



### \*100PV 獎勵 REWARD

Retail Value 贈品總值:HK\$99

限7月1-10日基本獎勵訂單  
ER Order from Jul 1-10 Only

- Citrus Fresh精油  
調味料 5毫升  
Citrus Fresh Vitality Essential Oil 5ml

### 190PV 獎勵 REWARD

Retail Value 贈品總值:HK\$481

- White Angelica  
複方精油 5毫升  
White Angelica Essential Oil 5ml

+ 100PV\*贈品!  
Plus, 100PV\* Reward!

### 300PV 獎勵 REWARD

Retail Value 贈品總值:HK\$1,034

- Clarity 複方精油 15毫升  
Clarity Essential Oil Blend 15ml

+ 100PV\*及190PV贈品!  
Plus, 100PV\* & 190PV Rewards!

### \*450PV 獎勵 REWARD

Retail Value 贈品總值:HK\$1,560

只限基本獎勵訂單  
ER Order Only

- Valor 複方精油 5毫升  
Valor Essential Oil Blend 5ml

+ 100PV\*、190PV及  
\*300PV贈品!  
Plus, 100PV\*, 190PV & 300PV Rewards!

#### 想精神奕奕地迎接新一天？您需要一杯醒腦提神的早晨飲品！

不妨用大家都喜愛的Citrus Fresh 精油調味料調配美味的飲品。Citrus Fresh 精油調味料具五種鮮明的柑橘類香味及清新的綠薄荷，可加入1-2滴於水、蔬菜果汁或寧夏紅飲品中，其清香的柑橘味能喚發精神活力，讓您在兼顧工作及家庭的同時亦能事半功倍！可每天飲用，既方便又健康。

**Need a morning boost without coffee?** Citrus Fresh Vitality will help! Featuring the fresh, bright aromas of five citrus essential oils and Spearmint, Citrus Fresh Vitality is ideal for adding 1-2 drops to water, favourite fruit and vegetable juices or NingXia Red for a refreshing citrus twist. Drink each day or whenever you're looking for a quick burst of flavours.

#### 遇見困難不再怕！White Angelica讓您擁有好心情，每天迎接新挑戰！

White Angelica複方精油由沒藥、皇家夏威夷檀香、玫瑰、依蘭依蘭及黑雲杉等珍貴精油配方而成。其高能量頻率具鎮靜及舒緩功效，有助增強正向能量磁場，助您以積極心態迎接美好一天！

**Good mood, good show! Own your day with White Angelica!** Blended with Myrrh, Royal Hawaiian Sandalwood, Rose, Ylang Ylang and Black Spruce, the high energy frequency of White Angelica essential oil guards against negative energy. It encourages positive thoughts and feelings of protection and security when facing difficulties.

#### 想提升工作效率？Clarity 複方精油是您的好夥伴！

Clarity 複方精油醇厚清新的草本香氣，有助您的思緒保持清晰及機警。當進行會議及處理重要決策時，不妨使用Clarity擴香或塗抹於太陽穴、耳背或頸部，有助激發敏銳的洞察能力、確立目標及規劃未來方向。

**Clarity is always your best companion in the workplace!** Apply a drop of Clarity on temple, behind your ears or neck during a meeting or while making important decisions. Its fresh, herbaceous aroma is an invitation for clarity, direction and insight.

#### 激發勇氣，實踐目標！

Valor 是Young Living 創辦人D. Gary Young最喜愛的複方精油之一。它匯聚了多款獨特精油，包括黑雲杉、藍艾菊、香樟木、天竺葵及乳香，適合用於按摩、擴香及稀釋塗抹。其醇厚的木質香氣令人安神，更可助您在情緒低落的時候獲得信心，並激勵您朝著夢想勇往直前！

**We all need motivation to go ahead with our dream!** Valor is one of D. Gary Young's favourites - a unique blend of Black Spruce, Blue Tansy, Camphor Wood, Geranium, and Frankincense. Its woody, motivational and uplifting scent encourages us to be confident to achieve our goals! Ideal for massage, diffuse and topical application.

想您的人生從此有不一樣的精彩蛻變？現在是您成為Young Living一份子的最佳時機！一起探索Young Living精油如何讓您活得健康豐足！  
With these rewards, now is a great time to join Young Living and discover how essential oils can transform your life!

欲了解更多有關優惠詳情及如何註冊成為會員，請瀏覽YoungLiving.com/zh\_HK或致電+852.2897.5600 或電郵至HK@youngliving.com  
Visit YoungLiving.com/en\_HK or call +852.2897.5600, or email HK@youngliving.com to find full offer details or to become a member.